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W dniu 23.06.2022 r. odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie zdalnym. Potwierdzenie obecności oraz głosowania objęte 
porządkiem obrad zostały przeprowadzone w systemie Rada24, po omówieniu spraw za 
pośrednictwem platformy MS Teams. Protokół z wynikami głosowań został wygenerowany w 
systemie Rada24. Dodatkowo sporządzona została lista uczestników spotkania z platformy MS 
Teams. Lista wraz z protokołem z wynikami głosowań, stanowi załącznik do protokołu z obrad. 
Za przebieg głosowań odpowiedzialna była Pani dr Anna Kalinka, przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej.

Na początku posiedzenia Przewodnicząca RN powitała zebranych. Pierwsze głosowanie 
podczas posiedzenia dotyczyło quorum. W spotkaniu uczestniczyło 14 osób, nieobecni byli 
Pani prof. dr hab. Agnieszka Popiela, Pani dr hab. Katarzyna Dziewulska, prof. US, Pan dr 
Tomasz Krepski oraz Pan dr Łukasz Sługocki. Ze względu na problem z programem Rada24 w 
głosowaniach nie brała udziału Pani dr hab. Beata Tokarz-Deptuła, prof. US. Następnie Pani dr 
hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych ma jakieś uwagi do porządku obrad. W 
związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN zarządziła głosowanie w sprawie 
zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa Instytutu jednomyślnie 
przyjęła porządek obrad. Po zakończonym głosowaniu można było przejść do jego realizacji.

1) Sprawy osobowe

Podjęcie uchwały w sprawie nauczycieli akademickich rekomendowanych do nagrody rektora 
z funduszu nagród dla nauczycieli akademickich w 2022 r.

Przewodnicząca RN oddała głos Zastępcy Dyrektora Instytutu Pani dr hab. Agnieszce 
Grinn-Gofroń, prof. US z prośbą o przedstawienie protokołu z posiedzenia komisji ds. nagród 
i odznaczeń. Z powodu problemów technicznych finalnie protokół odczytała Pani dr hab. Lidia 
Skuza, prof. US. Z protokołu wynikało, że do komisji wpłynął 1 wniosek, Pani dr hab. Pauliny 
Niedźwiedzkiej-Rystwej, prof. US. Komisja po analizie dokumentacji jednomyślnie 
zarekomendowała przyznanie nagrody indywidualnej I st. Pani Profesor.
Glos zabrała Pani dr hab. Agnieszka Grinn-Gofroń, prof. US, która poinformowała zebranych, 
że Pani dr hab. Paulina Niedźwiedzka-Rystwej składała także wniosek w konkursie na 
Naukowca Roku, jednak tej nagrody nie otrzymała. W związku z brakiem dalszych wypowiedzi 
Przewodnicząca RN zarządziła głosowanie w sprawie.

Szczegółowe wyniki głosowania zawarte są w protokole stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr 12/2022, w której Rada 
Naukowa Instytutu Biologii zarekomendowała Panią dr hab. Paulinę Niedźwiedzką-Rystwej, 
prof. US do nagrody indywidualnej za osiągnięcia naukowe I stopnia rektora z funduszu nagród 
dla nauczycieli akademickich.



2) Sprawy bieżące i wolne wnioski

Przedyskutowanie kwestii zmian w Uchwale Senatu US Nr 85/2021 z dnia 29 września 2021 w 
sprawie postępowania o nadanie stopnia naukowego doktora

Przewodnicząca RN zreferowała zebranym sprawę. Wyjaśniła, że Rada Naukowa IB 
otrzymała od Przewodniczącej Rady Naukowej Szkoły Doktorskiej dokumenty dotyczące 
planowanych zmian w Uchwale Senatu US nr 85/2021 z dnia 29 września 2021 w sprawie 
postępowania o nadanie stopnia naukowego doktora. Chodzi konkretnie o brak egzaminów 
dla osób, które maja ukończoną pracę doktorską i chciałyby przystąpić do obrony. Aktualnie w 
Statucie US nie przewiduje się egzaminów, nawet z dyscypliny głównej. Po dyskusji w gronie 
Rady Naukowej SD zdecydowano się poprosić rady naukowe wszystkich dyscyplin o dyskusję 
w ww. sprawie. Członkowie RN SD uważają, że należałoby przywrócić przynajmniej egzamin z 
dyscypliny głównej.

Przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Biologii poprosiła o komentarz w sprawie Panią 
dr hab. Paulinę Niedźwiedzką-Rystwej, prof. US - Z-cę Dyrektora Szkoły Doktorskiej US.
Pani Profesor na początku wypowiedzi wyjaśniła, że żaden akt prawny, ani Ustawa 2.0, ani 
Status US nie nakładają obowiązku zdawania przez doktoranta takiego egzaminu.
Pani Z-ca Dyrektora Szkoły Doktorskiej US poinformowała także zebranych, że nowy regulamin 
Szkoły Doktorskiej wprowadził seminarium dla Doktorantów - poza eksternistami. Pani 
Profesor wskazała tu na problem - tacy doktoranci mogą zrobić pracę doktorską, po czym w 
ostatniej chwili zmienić promotora.

Wywiązała się krótka dyskusja, w której udział wzięli Pan dr hab. Łukasz Jankowiak, 
prof. US, Pan prof. dr hab. Robert Czerniawski oraz pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US. 
Poruszono m. in. kwestie tego, że egzaminy dotyczyć miałyby wyłącznie studentów 
eksternistycznych oraz zagadnienia związane z ewentualnymi postępowaniami sądowymi.

Wobec dalszych wypowiedzi w sprawie na tym etapie dyskusja uległa zakończeniu.

Pozostałe sprawy bieżące i wolne wnioski

Głos zabrał Dyrektor Instytutu Biologii, który m. in. przekazał sprawy poruszane na 
spotkaniu konsultacyjnym. Była mowa między innymi o zaproszeniu na Absolutorium, 
omówiono także kwestię nadgodzin w dydaktyce i związanego z tym planu dot. nie otwierania 
kierunków z małą liczbą studentów.

Pan Profesor poinformował również zebranych, że wszystkie składane do Narodowego 
Centrum Nauki powinny przechodzić przez Sekretariat Prorektora ds. Organizacji po 
uprzedniej akceptacji Dyrektora Instytutu. Tak samo wnioski o pozwolenie na użycie 
prywatnego samochodu do celów służbowych.

Dyrektor Instytutu przypomniał także o zarządzeniu nr 94/2022 Rektora Uniwersytetu 
Szczecińskiego z dnia 22 czerwca 2022 r. w sprawie obowiązku udzielania przez nauczycieli 
akademickich odpowiedzi na korespondencję służbową prowadzoną za pośrednictwem 
poczty elektronicznej US.

Dłuższą dyskusję wywołał temat rankingu Perspektyw i pozycji jaką zajmują w nim 
kierunki realizowane przez Instytut Biologii. Pan Dyrektor przedstawił swoje przemyślenia 
związane z tą sprawą i zaproponował powołanie specjalnego zespołu w tej sprawie.



Pani dr hab. Beata Tokarz-Deptuła, prof. US poruszyła sprawę wyjazdu z parkingu przy ul. 
Wąskiej w kontekście jego bezpieczeństwa. Pan prof. dr hab. Robert Czerniawski zapowiedział 
wystosowanie do Pana Kanclerza odpowiedniego pisma w tej sprawie.

3) Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 19.05.2022.
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała zebranych czy ktoś chciałby zabrać głos w 

sprawie. W związku z brakiem wypowiedzi, Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 
19.05.2022. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła protokół.

Na tym wyczerpano porządek obrad. Na zakończenie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US 
podziękowała zebranym za uczestnictwo w posiedzeniu oraz życzyła słonecznej pogody i 
udanych urlopów.
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